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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/2 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 18.5.2022. 

 

ZAPISNIK 

9. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 18. svibnja 2022. godine 

u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospodo, drage vijećnice i 

vijećnici i svi ostali koji su nazočni danas na sjednici koji su se najavili. 

Prije nego krenemo s radom devete sjednice, a kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. 

Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo da li imamo kvorum, pa ga molim da to učini. 

 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivaka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, Sanja Horvat 

Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko 

Lisec, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran Šoić, naknadno 

stigao Marko Matijaščić 

 

IZOČNI: 

Luka Bišćan - ispričao se, Ivan Horvat, Željko Mataušić 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 17 vijećnika na sjednici, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke, te otvaram 9. sjednicu Gradskog vijeće Grada Samobora. 

Sada imam jednu napomenu, a to je da će na sljedećoj sjednici, koju ćemo imati u šestom 

mjesecu negdje oko petnaestog, jedna od točaka dnevnog reda biti Etički kodeks ponašanja 

nositelja političke dužnosti koja se nalazi na savjetovanju s javnošću te ju možete pronaći na 

službenoj Internet stranici Grada. Stoga u tom roku od kada je krenulo savjetovanje možemo kao 

vijećnici dati svoje primjedbe, prijedloge i prigovore te vas stvarno molim da to pročitate, jer 

kasnije taj Etički kodeks može stvoriti određene probleme u ponašanju svih onih koji vrše političku 

dužnost u Gradu Samoboru. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko Župančić, 

pročelnici Grada Samobora 
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- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franjić Modrić, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- Miroslav Hrenek, domar u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

- Antonio Širanović, direktor trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

- Viktor Jozić, predsjednik Samoborskog športskog saveza 

- Maja Biondić, vršiteljica dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim objektima SOS 

- Ivan Vlainić, predsjednik Zajednice tehničke kulture grada Samobora 

- Nikolina Puljić Glasnović, Mirjana Dimnjaković, Jelena Vojvoda, Josipa Milaković, Martina 

Trošelj, ravnateljice ustanova Grada Samobora  

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je 

verificirati Zapisnik s 8. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 23.03.2022. godine. 

Ima li primjedbe na Zapisnik? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Verifikaciju Zapisnika s 8. sjednice 

Gradskog vijeća održane dana 23. ožujka 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 17 "za") 

donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 23. ožujka 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

  

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, a 

sukladno članku 125. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se dopuni dnevni, 

odnosno da se u isti uvrsti točka 28. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu rada 

upravnih tijela Grada Samobora, a dosadašnja točka 28. postaje točka 29. Ostale informacije. 

Materijal ste dobili na klupe. 

Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje prijedlog dnevnog reda s iznesenom dopunom? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu 

2. Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2021. godinu 

3. Prijedlog odluke o naknadama članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih 

tijela Gradskog vijeća i članova radnih tijela gradonačelnika Grada Samobora 

4. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu 

5. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti na dijelu kč. br. 3410 upisane u zk. ul. 2599 

k.o. Samobor u  korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. 

6. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor 

d.o.o. u svrhu izgradnje sustava sanitarne i oborinske odvodnje u dijelu Ulice Skendrovićev 

put u naselju Domaslovec u Samoboru 

7. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor 

d.o.o. u svrhu rekonstrukcije sustava javne mješovite odvodnje u Vukovarskoj ulici u 

Samoboru  

8. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor 

d.o.o. u svrhu izgradnje javne sanitarne kanalizacije – industrijska zona Vrbovec 

9. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na kč. br. 1010/9, zk. ul. 4165 k.o. 

Domaslovec 

10. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 5519/1 i dijelu kč. br. 5547 

k.o. Samobor 

11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 422/10, k.o. Molvice 

12. Prijedlog odluke o prihvaćanju ponude Daniela Zijala vlasnika obrta za logistiku i usluge 

West iz Samobora i odobravanje sklapanje ugovora o kupoprodaji za kč.br. 3845/1, k.o. 

Samobor 

13. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2021. godinu 

14. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2021. godinu 

15. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2021. godinu 

16. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2021. godinu 

17. Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2021. godinu 

18. Izvješće o radu i financijskom poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor 

d.o.o. za 2021. godinu  

19. Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2021. godinu 

20. Izvješće o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski 

objekti Samobor za 2021. godinu 

21. Izvještaj o radu Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2021. godinu 

22. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna 

Samoborskog muzeja za 2021. godinu 

23. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice 

Samobor za 2021. godinu 

24. Godišnje izvješće o radu i poslovanju za 2021. godinu te godišnje izvješće o izvršenju 

financijskog plana za 2021. godinu Pučkog otvorenog učilišta Samobor  

25. Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2021. godinu 

26. Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2021. godinu 
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27. Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora 

28. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, 

veljaču i ožujak 2022. godine 

29. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada 

Samobora 

30. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sada otvaram na naš "Aktualni sat" gdje možemo postavljati pitanja i 

obavijesti gradonačelnici, zamjeniku i pročelnicima. 

Moram samo napomenuti da će naša gradonačelnica malo kasniti, na putu je, ali tu imamo 

zamjenika gradonačelnice pa će on dati odgovor ili ako neće moći malo ćemo pričekati. 

Ako netko ima pitanja može krenuti i postaviti pitanje, izvolite. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Prvo bih se htjela zahvaliti gradskoj upravi i našem Upravnom 

odjelu za komunalne djelatnosti na izgradnji mosta u Lugu, kojeg smo čekali dugo. Most je super, 

čvrst je, i time smo riješili problem dva mjesna odbora Perivoj i Lug. 

Sada bih imala dva pitanja za pročelnika Župančića. Ako možete samo malo pojasniti 

situaciju oko problema s vodovodnom mrežom u Lugu. Situacija je bila mjesec, mjesec i pol dosta 

kritična, bilo je šest prekopa, sada je to u nekom poluzavršenom stanju. U kojoj je to fazi? 

Još jedno pitanje vezano za izvršenje našeg godišnjeg plana koje je mjesni odbor podnio 

Gradu. Između ostalih planova aktivnosti mi smo predložili izgradnju uspornika prometa, tzv. 

"ležećih policajaca" u Ulici kneza Domagoja, kod dječjeg i sportskog igrališta. Sada dolazi lijepo 

vrijeme, a još malo pa će biti školski praznici, velika je frekvencija djece, brzi je promet i nije 

sigurno za djecu. Stoga pitam, da li se nešto radi po tom pitanju? 

   

MIRAN ŠOIĆ - Da li gosp. Župančić može dati odgovor? 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Zadovoljstvo mi je primiti jednu pohvalu. 

Što se tiče vodovoda možemo reći otklonjen je osnovni problem, svi oni prekopi koji su bili 

napravljeni, oni su napravljeni da se objekti s lijeve strane prometnice priključe na novi cjevovod, 

a dosadašnji će biti u potpunosti umrtvljen. Sada slijedi sanacija od strane Komunalca i kroz par 

dana možemo zaboraviti taj dio.  

Vezano za uspornik, odnosno plan mjesnog odbora, svi ćete dobiti u pisanom obliku analizu 

koja je provedena kroz Grad. Ja doduše nisam bio tu desetak dana, pa ne znam, možda je čak nešto 

već i odaslano, a ako nije bit će sigurno u sljedećih sedam dana. Mislim da smo taj uspornik već 

analizirali pa ću vam dati pisani odgovor o tome. 

 

PETAR BURIĆ - Samo da se nadovežem vezano za planove mjesnih odbora, da, mi smo 

prošli po svim planovima mjesnih odbora s kolegama iz komunalnog odjela i ostalim kolegama 

koji su na neki način bili uključeni po nekim važnim zahtjevima. Proučili smo što bi se moglo 

napraviti u ovoj godini, što će se stavljati u proračune za sljedeće godine i u narednom periodu. 

Tako da će svi predsjednici mjesnih odbora, odnosno vijeća mjesnih odbora, dobiti pisani trag što 

ćemo raditi i u kojem periodu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li pitanja? 
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IRENA FRANCEKOVIĆ - Za aktualni sat imam dva pitanja. Prvo pitanje je u vezi ovih 

novonastalih situacija oko poskupljenja energenata svih oblika. Da li Grad razmišlja i da li će 

razmišljati možda do kraja ove godine ili iduće godine da na neki način subvencioniramo solarne 

kolektore, toplinske pumpe i sve druge oblike zamjenske energije i da vratimo možda neku 

punionicu za električne automobile, a sve u svrhu što lakše dobave i što jeftinije dobave toplinske, 

električne i ostale energije? Na to pitanje ne znam da li mi možete danas odgovoriti, ali u neko 

dogledno vrijeme da možda i o tome povedemo kakvu raspravu i da do kraja godine imamo 

nekakav plan za to, jer znam da to nije bilo u proračunu za ovu godinu. 

Drugo pitanje ću pročitati s obzirom da je poduže i nije tema u kojoj se ja baš previše 

snalazim, a to sam pitanje dobila od gosp. Daniela Kalaice, pitanja su sva vezana za Veliki Dol, 

Planinarski dom, a kaže ovako:  

"Koliko je ukupno sredstava predviđeno za obnovu Velikog Dola? Mislim da je bila neka 

priča na prošlom Vijeću da dio dobivamo iz EU, a dio da ćemo izdvojiti iz Grada za nekakvu 

obnovu.  

Koji je plan obnove, odnosno je li istina da će se predviđenim sredstvima sanirati nedovršeni 

dio iza samog doma, a bez diranja u postojeći objekt u koji sada dolaze planinari? Da li vam je 

poznato da dom na Velikom Dolu nema riješeno pitanje opskrbe vodom, odnosno da je dobava 

vode otežana zbog loše ili dotrajale infrastrukture, te da zbog toga dolazi u pitanje funkcioniranje 

osnovne djelatnosti, prijema planinara, te da je to samo jedan od problema koje treba riješiti prije 

bilo kakve druge intervencije? 

Zadnje, što se nakon sanacije i obnove doma planira učiniti sa samim objektom?" 

Ako mi ne možete sada odgovoriti molim da mi to onda pisano dostavite. 

 

PETAR BURIĆ - Što se tiče povećanja cijene svih energenata i poskupljenja općenito, da 

istina je mi u Gradu razmišljamo i radimo na tome da se jednostavno uključimo u ove trendove 

(izrada solarnih panela, raznih punionica itd.), općenito sve objekte koje ćemo graditi nove 

razmišljamo na zeleno ekološki. Već smo odradili neke inicijalne sastanke sa REGEA-om, oni su 

nam već sami rekli da su oni radili prije projekte solarnih panela na parkiralištu kod autobusnog 

kolodvora. Mi smo sada podastrli sve dokumente, odnosno sve naše ustanove, na čije krovove bi 

mogli postaviti solarne panele, da jednostavno smanjimo račune za električnu energiju koji su 

ovako i onako veliki, a koji će, na žalost, biti još veći. 

Što se tiče punionice to isto razmišljamo, a isto tako razmišljamo da u gradskoj upravi 

automobile zamijenimo s električnim automobilima kao bi bili ekološki. Tako da stvarno radimo 

na tome i slažemo taktiku i plan, a o čemu ćete biti u narednom periodu obaviješteni. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo pojašnjenje. U vezi ovih solarnih kolektora prvenstveno 

sam mislila na to da li će Grad subvencionirati građane za ugradnju solarnih kolektora, a ne da li 

će Grad sam za sebe napraviti obnovu, to je bilo moje pitanje.  

 

PETAR BURIĆ - Da, o tome smo isto razmišljali, moramo s pročelnikom Radovanićem 

sjesti i vidjeti koje su nam mogućnosti po tom pitanju, ali imamo i neke naznake da bi to moglo 

biti od ministarstva, od fonda nekih natječaja gdje bi se poticalo privatne osobe za ugradnju solarnih 

panela. 

Što se tiče Planinarskog doma na Velikom Dolu, da, istina je da ćemo ići u sanaciju aneksa 

koji je dograđen tisuću devetsto osamdeset i neke. Istina je da smo dobili sredstva od LAG Save, 

predviđena sredstva su negdje cca šesto tisuća kuna, ići će se u zatvaranje desnog aneksa, kada se 

gleda prema Velikom Dolu, da bude jednostavno pristupačniji i dostupniji planinarima. Također, 
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ide se u hidroizolaciju cijele gore terase, kao bi se spriječilo prodiranje vode unutra. Samim time 

će se sanirati u matičnom objektu WC-i, kupaona i te neke stvari koje su nužne, a koje su stradale 

uslijed samog prodiranja vode.  

Što se tiče Velikog Dola on će ostati gore u zakupu, kao što je bilo i do sada. Naravno, ovaj 

dio bit će na korištenje svim planinarima, nevezano sa zakupom, a u nekom daljnjem periodu ćemo 

još vidjeti da li će se možda Grad uključiti i napraviti neke radionice, a što će biti dostupno svima.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Imam dva pitanja i jedan prijedlog, makar pitanja su možda i prijedlozi. 

Prvo bih krenuo s temom javnog prijevoza u Samoboru, vjerujem da ste mnogi popratili povećanje 

od 30% cijena. Konkretno, zatražio sam objavu studije koju ste napravili. Zanima me, smatrate li 

zamjeniče gradonačelnika da li bi ju trebali objaviti studiju koju su građani platili? Konkretno, 

mene zanimaju neke stvari da detaljnije možemo proanalizirati taj problem.  

Drugo pitanje, još prije četiri ili pet mjeseci sam tražio na sjednici Gradskog vijeća da mi se 

dostave prijedlozi mjesnih odbora i gradskih četvrti po pitanju manifestacija i određenih projekata 

koje bi htjeli raditi u svom djelokrugu. Odgovor nisam dobio, pa još jednom molim da ako je 

moguće da mi se isto dostavi. 

Što se tiče prijedloga opet se vežemo na javni prijevoz s obzirom da je situacije i u svijetu i 

u Hrvatskoj na žalost po pitanju inflacije velika, 30% povećanje prijevoza je drastični udarac na 

građane. Predlažem može li Grad nešto napraviti u tom smislu subvencioniranja u okviru proračuna 

za pomoć građanima Samobora. 

 

PETAR BURIĆ - Što se tiče Studije o javnom prijevozu moram reći da mi je to prva 

informacija da ste ju zatražili, tako da to nije problem, ista se može dostaviti isto kao i prijedlozi 

mjesnih odbora za manifestacije i događanja. Tu ću zamoliti pročelnika Upravnog odjela za 

komunalne djelatnosti da vam to dostavi. I ukoliko je potrebno Igora Zakon o pravu na pristup 

informacijama. 

Što se tiče prijedloga za javni prijevoz, da, prijevoz je bolna točka toga smo svjesni, povisili 

su cijene, na žalost, gradonačelnica je bila na sastanku i u ministarstvu i u županiji, na raznim 

mjestima, svugdje se vrtimo u krug doslovno zbog toga jer svi peru ruke i sve prebacuju 

odgovornost na onog drugog, na žalost, ali imamo i tu načina. Što se tiče javnog prijevoza sada 

trenutno nismo odlučili o nekom subvencioniranju zato jer intenzivno radimo na izmjenama 

prijevoza, odnosno na raspisivanju natječaja za novog koncesionara, ali ukoliko to neće biti 

moguće u neko dogledno vrijeme razmislit ćemo i o tom prijedlogu za subvencioniranje građana 

da im se jednostavno olakšaju ova teška vremena.   

 

DARKO LISEC - Isto ću se nadovezati vezano za prijevoz. Da li možemo dobiti 

informaciju, pošto smo mogli iščitati iz društvenih mreža da je bio neki sastanak vezano uz Stupnik,  

Sv. Nedelja, Samobor, oko autobusnih linija. Da li možemo dobiti neku informaciju vezano za to 

što je tamo dogovoreno i kakvi su planovi po tom pitanju?  

 Drugo pitanje bi bilo što nas opet muči voda. Voda u Samoboru, općenito dolazi do puknuća 

cijevi u centru Samobora i okolnim mjestima, u mom mjestu već tri tjedna curi voda, a prijavljeno 

je to prema Gradu ali i dalje to curi. Ne znam kako to rješavati, tko to plaća, u pravilu mi to plaćamo 

svi iz svog džepa. Pitanje koje nas jako muči to je pitanje prema Rakov Potoku nekih tisuću metara 

vodovodne mreže koja bi se trebala povući. Opet moram napomenuti da su tamo dvije proizvodne 
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hale koje će pokrenuti s proizvodnjom, a ako neće biti vode tu će doći do problema. Zatražili smo 

sastanak u Gradu, nadam se da ćemo ga ostvariti po tom pitanju. 

Još jedna stvar, a to je škola u Sv. Martinu, školska godina je pri kraju. Znači, moramo 

planirati i biti svjesni da je ta škola s kapacitetima djece već pri kraju, to će se riješiti najvjerojatnije 

nešto s Pavučnjakom, ali kada gledamo neko dugoročno rješenje svega toga što ćemo s tom školom 

da se proširi i da ta škola može funkcionirati normalno. Tu je i pitanje te ceste koja vodi dolje 

prema toj školi, a koja je isto u katastrofalnom stanju. Da li je to u nekom razvojnom planu za 

ubuduće i da li imamo neku informaciju po tom pitanju? 

 

PETAR BURIĆ - Što se tiče ovih sastanaka koje je gradonačelnica vodila sa Stupnikom i 

Sv. Nedeljom ne bih sada tu govorio o tome, jednostavno da ne kažem neku krivu informaciju. 

Kada dođe gradonačelnica može vam taj dio obrazložiti ili da se očitujemo pismenim putem, to mi 

nemojte zamjeriti. 

Što se tiče vode i Rakov Potoka na to će gosp. Zvonko dati odgovor. 

Što se tiče škole Sv. Martin s time smo problemom upoznati, kao i po svim našim školama 

problem je kapaciteta. Trenutno glavni fokus nam je na OŠ Bogumila Tonija koja nam je pred 

trećom smjenom, pa radimo trenutno na sanaciji tog problema. Informacije koje ja imam, a tu je i 

pročelnik koji može reći detaljnije neke stvari, kritična je situacija i u Sv. Martinu ali nije još toliko 

kao što je u Bogumilu Toniju. Zamolio bih pročelnika Žugaja da još kaže par riječi o tome. 

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ - Da, fokus je na školi Bogumila Tonija, ali je nama u radni zadatak 

isto tako stavljena OŠ Mihaela Šiloboda i da se slučajno ne dogodi situacija, kako trenutno radi u 

jednoj smjeni, da to ode u drugu smjenu jel bi povećalo troškove prijevoza i sve prateće. Znači, sve 

ove predradnje sada proljeće-ljeto, odnosno pripreme koje idu za sljedeću školsku godinu već su 

pokrenute, kako na PŠ Pavučnjak, Klake i na središnjem objektu OŠ Mihaela Šiloboda, tu je 

izgradnja sanitarnih čvorova na PŠ Klake i PŠ Pavučnjak, ugradnja centralnog grijanja na PŠ 

Klake, pristupnog puta PŠ Klake i u planu je još dogradnja učionica, a sve u cilju da se zadrži 

funkcioniranje OŠ Mihaela Šiloboda u jednoj smjeni. Tako da smo stvarno stavili naglasan na nju. 

Nadam se da ste zadovoljni s odgovorom. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Što se tiče vodovoda mi svaku dojavu proslijedimo na td 

Vodoopskrba i odvodnja, pa ću se sutra raspitati što je bilo na vašem području, ako je to neko dulje 

curenje. Vezano za izgradnju tog cjevovoda moram reći da mi je isti već šest godina za vratom, 

jedino vidim u nekom narednom unapređenju odnosa s Vodoopskrbom, jer ne vidim drugog načina. 

 

DAVOR DANIČIĆ - Imam jedno pitanje za gosp. Župančića, a radi se u vezi izgradnje 

dječjeg igrališta u samom naselju. Ove godine su osigurana sredstva za izgradnju pa pitam do kuda 

je to došlo i kako ide? 

Usput jedno potpitanje. Da li Grad razmišlja u vezi obnove vlaka? On je u tako jako lošem 

stanju i trebalo bi krenuti s obnovom. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Za igralište u Južnom naselju odabran je projektant, ugovoreni 

su radovi projektiranja i imamo osigurana sredstva za realizaciju tog projekta. Isto je zadano u 

programu za ovu godinu i bit će to riješeno. 

Za vlak ne mogu to reći, jer ga nemamo u programu. To je isto bilo u ingerenciji Muzeja i 

Društva inženjera i tehničara s oko toga zalagalo, nemam konkretan odgovor oko toga, jer ga nismo 

imali u programu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? 

 

ŽELJKO STANEC - Lakše je sada postavljati pitanja nego davati odgovore. Postavit ću 

dva pitanja. Prvo pitanje se odnosi na zamjenika gradonačelnice. U ono predizborno vrijeme dali 

ste puno odgovora da znate, a tu je bilo puno pitanja za Samoborček za vlak stari, pa je bilo pitanje 

za školu, što je s školom u Bregani, pa OŠ Bogumila Tonija u Samobora, uređenjem Starog Grada, 

uređenjem Perkovčeve. Zanima me, dokle ste došli s tim pitanjima i da li radite na tome nešto?  

Drugo pitanje je vezano uz projekte. Danas je bilo pitanje što se tiče javnog prijevoza, pa 

pitam na koji način to mislite riješiti? Isto je bilo rečeno znamo na koji način budemo to riješili. 

Evo, konkretno me zanimaju neki odgovori na sve to. 

Uvažena vijećnica Irena je postavila pitanje energenata, a znamo da to sve raste, cijene 

abnormalno divljaju. Da li razmišljate o povećanju plaća, prvenstveno mislim na djelatnike 

Komunalca, na djelatnike gradske uprave, na javne ustanove koje su pod ingerencijom Grada 

Samobora, jer plaće su ipak male. Ne možemo gledati kada je litra benzina prije pola godine došla 

deset kuna, a sada je nekih petnaest kuna, litra ulja je bila dvanaest, sada je osamnaest kuna, da je 

ipak došlo vrijeme da se i o tome razmisli ako Grad dobro stoji. 

Sada bih postavio pitanje najboljem pročelniku gosp. Radovaniću, koliko je stanje na računu 

s 30.04. ili 15.5.o.g., možete mi odmah reći da znam dalje? 

 

PETAR BURIĆ - Na računu imamo šezdeset milijuna kuna.  

 

ŽELJKO STANEC - Nešto sam čuo da je nekih pedesetak milijuna kuna. Šteta da 

postavljam ovakva pitanja. Znači nešto se treba raditi, nije Grad firma da akumulira novac na 

računu, jednostavno morate početi raditi. To vam kažem dobronamjerno, ne zlonamjerno, od 

prijevoza, od škola, od plaća, imate novac, na žalost, ne znate ga potrošiti. To je po meni jako, jako 

žalosno. 

 

PETAR BURIĆ - Da, što se tiče predizborne kampanje imali smo svoj plan i program 

kojega se držimo i po kojem radimo. Mi skoro na tjednoj bazi prolazimo po svom planu, pogledamo 

gdje smo, što smo napravili i kako smo. Što se tiče vlaka, da, vlak u Južnjaku je u lošem stanju i 

imamo ga isto u vidu i u planu, a o tome još nismo obavijestili pročelnike da će ta sredstva morati 

staviti u proračun, da se taj vlak isto dotjera na neki nivo koji zaslužuje. 

Što se tiče škola, (u Bregani, Bogumil Toni), dvorana u Bregani će isto biti prijavljena na 

EU fondove kada se otvori, OŠ Bogumil Toni u Samoboru trenutno smo u procesu renovacije stare 

škole u Langovoj ulici, kako bi se rasteretio Bogumil Toni, dok se ne završi objekt broj pet u vojarni 

ili dok ne nađemo neku drugu lokaciju i soluciju. 

Što se tiče Starog Grada, Stari Grad je od Države, tu prikupljamo informacije što sve 

moramo tražiti od Države, a ima više toga, pa da jednostavno idemo s jednim okrupljenim 

zahtjevom što ćemo sve tražiti od Države, a da ne idemo s jednom po jednom stvari.   

Što se tiče energenata i povećanja plaća svim djelatnicima u gradskoj upravi i svim 

ustanovama u Gradu, da to isto imamo u planu i vidu, radimo trenutno analize. Poanta je što želimo 

izjednačiti sve koeficijente, kako nam ne bi osoba koja je zaposlena u jednoj ustanovi imala manju 

plaću nego osoba u drugoj ustanovi. Tako da radimo analize i izračune što bi trebalo promijeniti i 

kako bi trebalo promijeniti i sami proces nove organizacije Grada Samobora, a u sklopu toga će 

biti i razmatrano samo povećanje plaća. 

Što se tiče stanja na računu, da, stanje na računu je veliko ali, na žalost, mi smo zatekli stanje 

da mi u Gradu Samoboru nismo imali niti jedan projekt pošteno napravljen, koji bi mogli nastaviti 
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raditi. Znači, mi nemamo problema s time da jednostavno nastavimo raditi projekte bivše vlasti, 

stvarno nemamo s time problema, ali, na žalost, nekih velikih kapitalnih projekata nije bilo. Tako 

da smo trenutno u izradi niza što manjih, što većih projekata, i jednostavno kada to krene novac će 

se trošiti i za to se ne morate bojati, neće stajati na računu. 

 

ŽELJKO STANEC - Ovo stvarno nije istina da niste imali projekat, da nemate potrebe ili 

da ne želite nešto nastaviti od bivše vlasti. Imali ste, bio je raspisan javni natječaj, poništili ste javni 

natječaj, ok, nije u redu, nije u redu. Znači nije istina da nije bilo pripremljeno. Izdana je bila 

građevinska dozvola za izgradnju i dogradnju OŠ u Bregani. A vi kažete čekamo da se raspiše 

natječaj. Hajdemo uzeti u obzir da slučajno nema financiranja iz ministarstva ili iz EU fondova, da 

li ćete onda uložiti sredstva Grada Samobora, odnosno sredstva svih građana Grada Samobora, što 

se tiče tog projekta. Apsolutno nije istina, imali ste projekt za uređenje Vugrinščaka, znači nije 

istina da nije bilo projekata. Ok, ne želite nastaviti to je vaše potpuno pravo, ali ne možete reći da 

nije bilo projekata koje niste mogli nastaviti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram i pozdravljam gđu gradonačelnicu koja nam se pridružila na 

sjednici. 

 

PETRA ŠKROBOT - Isprika na kašnjenju zbog prethodno preuzetih obveza. Odmah ću se 

nadovezati na gosp. Staneca, projekti što se tiče škola i što se tiče vrtića, naravno da smo čekali 

natječaje iz EU fondova jer je to naša politika i na taj način želimo voditi ovaj Grad. Mi smo odlučili 

i odabrali takav smjer upravljanja Gradom. Smatramo da je bolje pokušati barem nešto sredstava 

dobiti iz vanjskih izvora financiranja i to je smjer kojim idemo. Možemo se s time slagati ili se ne 

moramo s time slagati, ali ono što je činjenica svjesni ste situacije u kojoj se nalazimo. Globalna 

kriza ne samo uzrokovana pandemijom, nego i ratom, situacija po pitanju građevine, situacije po 

pitanju financija, ono što je naš cilj je cilj održati stabilnost proračuna, brinuti o tom segmentu. To 

što smo mi sada likvidni i što imamo ta određena sredstva jer brinemo u ovoj situaciji što će se 

događati i kako ćemo dalje funkcionirati. Ne čeka nas ništa dobro, čekaju nas veliki izazovi i 

naravno da i o tome razmišljamo prilikom ulaska u bilo kakve projekte, jer ne želimo ugroziti niti 

Grad, niti da kasnije ispadne da smo ušli u neke financijske dubioze ili minuse ili ne znam što. 

Znači, vrlo je nezahvalno i nije da se ne žele raditi projekti ali smatramo da prije trebamo pokušati 

dobiti dio sredstava iz vanjskih izvora financiranja, ukoliko neće ići tražit ćemo način da li će 

morati biti potrebe za zaduživanje. Nije da ne razmišljamo i u tom smjeru. Dakle, ako je to projekt 

u interesu Grada Samobora i neki veliki projekt s obzirom na cijene na tržištu a potrebe koje imamo 

svakako ćemo razmatrati tu varijantu. Na kraju krajeva to će morati doći na Gradsko vijeće jel su 

to poprilični iznosi. Znate i sami kakvi su troškovnici bili za školu tada po starom izračunu oko 

četrdeset milijuna kuna, sada možemo računati da je to nekih šezdeset milijuna kuna, to govorim 

o objektu u vojarni. Sada su vrtići otvoreni, projektna dokumentacija za dogradnju Krklecove je 

spremljena, Molvice su raspisane ići će se u pripremu dokumentacije. Za prijavu na natječaj nije 

nužno imati svu dokumentaciju, možemo prijaviti samo s lokacijskom informacijom i idejnim 

rješenjem. Dakle, idemo probati dobiti ta sredstva, a onda ćemo vidjeti na koji način ćemo dalje 

realizirati projekte i kako ćemo kroz proračunska razdoblja raspodijeliti te troškove financiranja. 

Moramo brinuti o prihodovnoj strani u proračunu kako se proračun puni, jedno je stanje sredstava 

na računu, a drugo je ono što mi možemo planirati od različitih prihoda ili ne znam čega da sada 

ne ulazim u stavke po proračunu. Uglavnom moramo brinuti u ovim vremenima što je izrazito 

izazovno o toj stabilnosti proračuna, a naravno i o likvidnosti i ne smijemo brkati te dvije stvari. 

Tako da nitko ne osporava projekte, ali sve ima neki svoj redoslijed, sve ima neke svoje prioritete.   
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Što se tiče prijevoza bio je sastanak, zato što smo bili na Županiji i na ministarstvu jer se 

borimo s tim javnim prijevozom, jel smo to obećali riješiti i na svim razinama lobiramo i radimo 

za to da to riješimo i raspetljamo s obzirom na zakonodavni okvir i sve te dopusnice za 

međužupanijske linije koje nam stvaraju probleme. Što se tiče sastanka Stupnik, Sv. Nedelja, 

Samobor ideja je povezati onaj dio od Stupnika, Klinča, Galgovo, onaj tamo kraj, recimo Rakov 

Potok koji je dio Samobora a apsolutno je nepovezan sa Samoborom. Stupnik, Sv. Nedelja 

administrativno središte im je Samobor, nemaju kako doći do Samobora. Tu su tri grada sjela za 

stol i pokušali naći način kako da povežemo da povučemo tu liniju, što bi Samoborcima omogućilo 

da dođu do ZET-a na onu drugu stranu da mogu do Savskog mosta povezati se s te druge strane na 

ZET, da barem nekako olakšamo taj pristup Zagrebu i da barem ublažimo te probleme s javnim 

prijevozom. Ono od kuda je krenula ta ideja kada smo bili na Županiji dobili smo informaciju da 

postoji mogućnost da nam Županija financira tu liniju. Evo, to je razlog zašto je bio taj sastanak, 

kad rješavamo problematiku i nije da smo mi poništili taj natječaj jer je to bivša vlast raspisala, 

nego zato što želimo bolje rješenje za prijevoz. Vidjet ćemo hoće li to biti tako ili ne, na kraju su 

građani ti koji će procijeniti jel je tako ili nije tako. Opet se vraćam na to, nemamo problema s 

projektima bivše vlasti, cijenimo sve što je dobro i nastavljamo ono što je u interesu Grada i uopće 

ne funkcioniramo na takav način i tako ćemo nastaviti dalje, ali opet su stvari neki prioriteti, 

okolnosti u kojima se nalazimo i smjer u kojem idemo i način upravljanja Grada koji smo odabrali.   

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Imala bih pitanje iz komunalne sfere, koje je sada dosta 

zanimljivo i dosta me sugrađana to pita. Znamo da je velika investicija na području Gradske četvrti 

Kolodvorsko naselje vezana uz obnovu vodovodne mreže, što je uistinu pohvalno da se napokon 

krenulo u realizaciju. Sada ima dosta upita kada će to konačno biti gotovo, mislim da je najavljen 

mjesec listopad. Ono što se dosta propitkuje jer na nekim dijelovima se ide s radovima u pješačke 

staze i slično, dosta je ta vodovodna mreža razgranata na neobičan način. Sugrađane brine hoće li 

doći do popravljanja svih tih dijelova cesta, pješačkih staza ili će to biti samo pokrpano. Čisto da 

se znamo pripremiti, to je dosta veliki broj ulica obuhvaćen time i to bi onda u budućnosti moglo 

izazivati dosta velike troškove iz komunalne sfere, radi se o mnogobrojnim ulicama, koje su inače 

bile dosta već oštećene i za koje se planiralo da bi trebalo ići sigurno u neku obnovu, pa da se čisto 

zna da se to kroz naredni period može planirati. 

Imamo i neku najavu da je pred nama izrada rebalansa proračuna, a to se događa i u državi 

i svugdje, a tu to spominje i gradska vijećnica Franceković, gradonačelnica i gosp. Stanec. Svi smo 

svjesni globalne krize, svi troškova koji dnevno rastu i sve što jedno drugo povlači. Zanima me, da 

li već sada ima nekakvih upita iz naših ustanova koje se bave odgojnom djelatnošću s obzirom na 

cijene energenata i koliko bi nas to sve kroz rebalans sve skupa moglo koštati? Kako to sve skupa 

ide i opseg našeg proračuna kakav je da ne bismo došli u istinu u onaj tzv. hladni pogon, jer pred 

nama je izazovno vrijeme pa treba polako voditi računa o svemu tome i prihvatiti sve ono što se 

nudi na tržištu kao što je Fond za zaštitu okoliša i slično, vezano uz obnovu različiti obnovljivi 

izvori energije. Pohvalila bih taj prijedlog da se to pokuša subvencionirati sugrađanima ugradanja 

tih solarnih ploča, tko je zainteresiran, em što je u skladu sa "zelenim" politikama, a isto tako može 

se utjecati na smanjenje troškova energije, a što imamo i gradove u okruženju koji se time sve više 

bave, pa prikupiti iskustvo pa isto tako krenuti u tome smjeru. 

 

PETAR BURIĆ - Što se tiče Kolodvorskog naselja, da, dolje je rekonstrukcija vodovodne 

mreže i to radi VIO Zagreb, odnosno Zajednica ponuditelja, i oni su dužni nakon izmjene stare 

vodovodne mreže s novom sanirati i prometnice i pješačke staze sve što oni koriste za iskope. Od 

strane Grada išla je uputa njima u dogovoru s VIO-om, da ukoliko kopaju šezdeset da ne asfaltiraju 
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samo šezdeset nego da obuhvate veći dio. Sve što će biti potrebno dodatno popraviti, naravno da 

tu Grad stoji kroz svoje redovno i izvanredno održavanje po tom pitanju. 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče sredstava mi smo u komunikaciji, s obzirom da se planira 

rebalans za šesti mjesec, svi odjeli i pročelnici to pripremaju. Što se tiče društvenih djelatnosti 

pročelnik je obavio razgovore sa svim ravnateljima ustanova, u smislu njihovih potreba zbog 

povećanja cijene energenata kako bismo to mogli planirati u rebalansu. 

Znači vodimo računa o tome i bit ćete informirani o tome, ako pročelnik ima nešto za dodati 

može. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik Marko 

Matijaščić te je sada 18 vijećnika nazočno na sjednici. 

 

MAJA GRAČANIN - Imala bih jedno pitanje, nastavno na moje pitanje od prije devet 

mjeseci na ovom Gradskom vijeću, a točnije na trećoj sjednici Gradskog vijeća, u rujnu mjesecu 

prošle godine, a odnosi se na izvanredno održavanje državne ceste 231, tzv. Betonka, gdje smo već 

konstatirali da su predviđeni radovi koje će izvoditi Hrvatske ceste, odnosno naručitelj su Hrvatske 

ceste u vrijednosti od osamnaest milijuna kuna, a Grad sudjeluje tu sa svojih četiri milijuna kuna 

što se tiče pješačke i biciklističke staze uz samu Betonku, dok Hrvatske ceste će financirati 

održavanje same Betonke. S obzirom da sam naglasila da je prošlo devet mjeseci, proveden je 

postupak javne nabave i u trećem mjesecu je donesena odluka o odabiru. Zanima me imate li kakve 

informacije kada će biti sklopljen ugovor i kada će, ono što je nama najvažnije, započeti radovi, te 

također, zanima me koji je sam opseg tih radova, odnosno možete li nam detaljnije reći od kuda do 

kuda su predviđeni i što obuhvaćaju?  

I nastavno na ovaj financijski dio, s obzirom da Grad tu sudjeluje sa svojim sredstvima, na 

koji način je to riješeno s Hrvatskim cestama, s obzirom da je sve obuhvaćeno jednim natječajem. 

Još bih samo dodala, prošli put sam rekla i apel, da ta pješačka biciklistička staza ovaj put samo 

ide do Perivoja, tako je projektom zamišljeno, natječajem odrađeno, i zamolila sam da se razmisli 

da ona u narednom periodu ide i do samog naselja Bregane. Zanima me ima li tu kakvih pomaka, 

odnosno da li se zna da li postoji mogućnost da to bude ove godine ili iduće godine, sve detaljnije 

što nas možete obavijestiti? 

 

PETRA ŠKROBOT - U komunikaciji smo stalnoj s Hrvatskim cestama, kao što ste i rekli, 

natječaj je proveden, izvršen je odabir izvođača. Informacija koju imamo da je to poduzeće Pionir, 

oni će biti izvođači radova. Ono što je sada sljedeće raspisan je natječaj za nadzor, a još nam za 

sada nisu dali informaciju da li je izvršen odabir nadzora. Očekuje se potpisivanje ugovora i 

uvođenje u radove. Zadnja informacija koju smo dobili da bi to trebalo biti do kraj petog mjeseca, 

no, međutim, s obzirom na cijelu situaciju će se vjerojatno prolongirati do negdje nakon kraja 

školske godine, da onda krenu radovi. To je iz više razloga i zbog prometa i zbog njihovih nekih 

organizacijskih stvari, takva je zadnja informacija od Hrvatskih cesta koju imamo. 

Obuhvat od Perivoja do početka šetnice uz Gradnu, tamo kod Samoborske peke, to je 

obuhvat izvođenja radova od 2,4 km. Sada se radi i plan odvodnje, jer tamo imamo Ulicu Sveta 

Helena koja je još makadam i neasfaltirana, pa se radi sva infrastruktura, da odmah kada se radi taj 

dio Betonske da se riješi odmah i Sveta Helena i normalno pješačka i biciklistička staza uz samu 

Betonku. Što se tiče tog dijela sporazuma i na koji način će to biti odrađeno tu je pravna služba i 

komunalni odjel u komunikaciji s njima i oni će taj dio odraditi. 
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Što se tiče daljnjih razgovora naravno da smo na sastancima pokrenuli temu biciklističke i 

pješačke staze do Bregane i na ovu stranu skroz do Sv. Nedelje. Naravno da to neće biti kratak i 

jednostavan proces, pogotovo tamo gdje je potrebno rješavati imovinsko-pravne odnose, ali ovaj 

dio prema Bregani je puno jednostavnije, zato što već od Klokočevca nogostup postoji, tako da 

nam nije veliki dio preostao za riješiti. Uglavnom gledamo na način, ako možemo ubrzati te procese 

da mi izvršimo projektiranje, da su Hrvatske ceste izvođači, pokušavamo na taj način sve 

iskomunicirati i pokrenuti sve radove i procese vezano uz danju izgradnju infrastrukture.  

      

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

MARTIN KOMES - Imam sada par upita u vezi Uskočke ulice dolje u Kolodvorskom 

naselju, pa molim pročelnika Župančića ako bi mogao pismeno dobiti odgovor. Kakav je plan s 

Uskočkom ulicom i što se tamo točno planira napraviti u vezi prolazaka kamiona Samoborke? 

Ljudi su iz ulice dosta onako uznemireni, pa vas čisto molim, ako vam nije problem, da to 

iskomuniciramo. 

Svi znate da obnavljamo kućicu na Vugrinščaku, uvijek su neke kritike, pa bih danas htio 

zahvaliti ujedno i pohvaliti našeg pročelnika Džepinu i zahvaliti se cijelom Upravnom vijeću 

Samoborskih športskih objekata na efikasnosti i na radu oko te kućice. Mislim da će to biti sve na 

vrijeme gotovo na zadovoljstvo svih građana Grada Samobora. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Sada kada se pojavila gradonačelnica da mogu s njom direktnije 

komunicirati. 

Sada imam četiri pitanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Samo dva pitanja možete postaviti po Poslovniku. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Dobro. Pitanje, načuo sam vezano za most Zaprešić - Samobor, prema 

mojim saznanjima se radi Studija izvodljivosti koja bi predvidjela most između Zaprešića i Sv. 

Nedelje. Zanima me imate li kakvih saznanja više nego ja o tome? 

 

PETRA ŠKROBOT - Obavila sam sastanak s gosp. Turkom, po pitanju mosta i drugih 

stvari koje nas zapravo vežu preko Save. Ne želim da se prezentira ovdje kao da je nešto otišlo u 

Sv. Nedelju, a moglo je u Samobor. To nije točno. Gosp. Turku iz strateških i poslovnih razloga 

više odgovara da taj most ide na tu stranu, to nema veze sa Samoborom, sa Sv. Nedeljom, nego 

jednostavno Zaprešić kao inicijator tog svega je rekao i ispregovarao da most ide na tu stranu. Što 

ne isključuje mogućnost, a ja sam razgovarala i s gosp. Prelcom iz Brdovca, da mi pokrenemo 

svoju priču i svoju inicijativu za most s ove strane. Naravno da je to teško i izazovno, ali nećemo 

mi odustati od toga, nije nemoguće. Stvar je u tome da to nema veze niti sa Samoborom niti sa Sv. 

Nedeljom nego isključivo sa Zaprešićem kao inicijatorom tog projekta i to je pravi razlog zbog 

čega će most vjerojatno ići na tu stranu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, stigli smo i do kraja našeg Aktualnog sata. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 ŽELJKO STANEC - Moram se javiti kada mi je simpatičan Željko Radovanić, moj 

pročelnik, bivši. Baš mi je drago što je sada pročelnik priznao od petnaestog devetog, a rekao mi 

je u devetom mjesecu, to su sada povrati poreza abnormalni i pitanje je da li ćemo uopće porez na 

dohodak ostvariti, a sada je priznao da je ipak tri milijuna kuna poreza na dohodak bilo više. Neću 

soliti pamet, poštujem ovo što ste rekli malo prije i EU fondove i sve to super, dao Bog da netko 

da puno više novaca nego iz proračuna Grada Samobora ide. Opet, šezdeset milijuna kuna, primjera 

radi treba vrtić, sada ćemo čekati godinu, dvije ili tri za EU fondove, to želim reći. Evo, super nam 

se proračun puni, a to negdje od šezdeset milijuna kuna plusa nije dobro na računu, nije dobro imati 

na računu. Gospodarstvo raste, rekao je pročelnik Radovanić da će negdje energija poskupjeti 

dvjesto posto, pa to poskupljenje isto tako čeka gospodarstvenike. Dajte neke mjere gospodarstvu 

u proizvodnji, oslobodite ih za taj iznos komunalne naknade. Grad može osloboditi komunalne 

naknade proizvođača, koji zapošljavaju ljude, daju plaće, i njima energija raste, nemojte samo 

gledati javnu rasvjetu ona će porasti. Energija raste svima, a što će se desiti onda, onda bude manjak 

u proračunu ako ne bude gospodarstvo koje je jedni prihod poreza na dohodak, zdravi prihod poreza 

na dohodak. Zato reagirajte što prije, ne stvarati minus, nitko nije za to da se u proračunu stvara 

minus, ali novac na računu vam je totalno bezvezan novac. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Drago mi je da zapravo razmišljamo u istom smjeru jer smo mi 

zapravo jako puno razgovora vodili o tome da idemo u smanjenje komunalne naknade i to ste vi 

upravo sada za govornicom spomenuli. Razmotrit ćemo svakako to, jer svjesni smo situacije da bi 

to bilo dobro, i razne druge potpore poduzetnicima, tu se apsolutno slažem s vama. Isto tako, ovaj 

novac na računu, može vam to i pročelnik potvrditi, da to nije sada višak novca. Vi znate da su 

unaprijed definirane stavke i prihodovne i rashodovne strane proračuna i da je to vrlo jasno za što 

je taj novac namijenjen, nije to višak novca, nije to višak tih šezdeset milijuna kuna, da se krivo ne 

prezentira u javnosti. Pročelnik može tu dodatno još argumentirati ukoliko je potrebno. 

 Što se tiče fondova nećemo čekati dvije, tri godine, nego ćemo čekati najkasnije do kraja 

godine, zato što je natječaj za vrtiće raspisan i do jedanaestog mjeseca ćemo već imati informaciju 

o tome jesmo li dobili sredstva ili nismo. Ukoliko nismo, ono što sam rekla i na početku, razmatrat 
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ćemo varijante kako ćemo sufinancirati te projekte. Škola je puno veći zahvat, puno veći trošak, 

ona ide u šestom mjesecu i do kraja godine bi trebala biti informacija o tome, da li smo dobili 

sredstva ili nismo, a sukladno tome ćemo definirati na koji način ćemo financirati. Dakle, to su 

projekti u koje sigurno idemo. Mislim da su se ti projekti trebali puno prije nas realizirati, tu kritika 

vama malo, da ne bude da ja sve lijepo upakiram, što se niste izborili kada je bilo vrijeme da se 

grade vrtići, da se gradi škola, mogli ste to napraviti kada su bili bolji uvjeti na tržištu, kada nije 

cijena materijala bila ovakva kakva je danas, kada ste mogli puno jeftinije napraviti masu projekata 

pa to niste napravili. Evo, možemo i na taj način prokomentirati ovu situaciju, ali sada smo gdje 

smo i ne želim se vraćati u prošlost, želim ići prema budućnosti i želim rješavati probleme s kojima 

se suočavamo. To ćemo riješiti, napravit ćemo i dogradnju vrtića, napravit ćemo izgradnju još 

jednog objekta i napravit ćemo tu školu i naći ćemo način da to isfinanciramo jer mogućnosti 

postoje. 

 Možda još pročelnik Radovanić ima nešto za dodati.   

 

  

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? Molim vas da se koncentrirate na izvještaj. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Ja bih se koncentrirala na izvještaj i na taj novac na računu. 

Gosp. Stanec bili ste predugo u vodstvu Grada i jako dobro znate što znači novac na računu i 

projekte koje morate financirati, i da to jedno s drugim nije ista kategorija i nemojte ljudima tu 

zamazivati oči oko tih šezdeset milijuna, jer da je tako bilo onda ste prošle godine vi mogli i prošlih 

godina puno više od toga napravit. Sada da se vratimo na ono što ste vi napravili prije, a možda se 

sada može nešto učiniti u tom smjeru, svi govore o pomaganju gospodarstva, ja se tu definitivno 

slažem s takvom riječi, ali u ovom vremenu teškom koje je pred nama i s kojim su građani suočeni 

treba razmišljati i o pomoći njima. Prošla vlast prije godinu i nešto, kada je Znika rekao to je samo 

petnaest kuna, povećala komunalnu naknadu za petnaest posto, nekome je to samo petnaest kuna, 

a nekome je to kruh i mlijeko za dva dana, pa se treba razmišljati u tom smjeru da možda  naknade 

koje građanstvo plaća isto da se malo napravi neka revizija. 

 

ŽELJKO STANEC - Dobro da su me podsjetili da stanje na računu nije to isto, ali ako je 

šezdeset milijuna na računu od nekuda je taj novac stigao. Znači, izvori punjenja proračuna zna se 

koji su, jednostavno dolazi više prihoda od potrošnje, vrlo jednostavno, ili prihodi od rashoda, ili 

primitci od izdataka. 

Ovo sam trebao na početku reći, nećemo podržati ovo izvješće iz tog razloga jer smatramo 

da se novac mogao usmjeriti u nekom drugom smjeru, odnosno da nije trebalo doći do dvadeset 

devet milijuna i ne znam koliko tisuća kuna viška na računu, može biti nekih pet ili šest milijuna 

kuna viška na računu, super izvrsno, ali ovih dvadeset milijuna kuna se moglo potrošiti..     

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ - Kada ne mogu pričati na aktualnom satu barem mogu sada pod 

točkama, ali držat ću se teme. Gledano po proračunu da imamo određeni višak, a ako se sjećate 

kada smo donašali proračun bilo je tu dvanaest mojih amandmana, jedan je prihvaćen, a ostalih 

jedanaest je odbijeno s razlogom da nije bilo dovoljno vremena. S obzirom da smo već svi 

konstatirali da za gospodarstvo je općenito loše stanje, rastu cijene energenata, cijene rada i sveg. 

Tu je u stvari dosta amandmana bilo u smjeru pomoći gospodarstvenicima, inovacijama itd., pa 
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molim još jednom da se ti amandmani sada u rebalansu uzmu u obzir i da ako je moguće da se iz 

viška preusmjere na te stavke. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Moram se nadovezati, opet ispravak. Znači, mi nismo odbili 

amandmane zato što nije bilo vremena, već smo prvo analizirali koji su u skladu sa zakonom i 

pravilno pripremljeni. Odjel je vidio da četiri ili pet amandmana nije bilo pripremljeno na pravi 

način i zato su eliminirani. Jedan je uvažen, a za ostale nije bilo mogućnosti da se napravi 

preraspodjela. Što ne znači da ih mi nećemo kod kreiranja nekih proračuna razmatrati i da ćemo 

vrlo rado u sljedećoj godini, ako će biti, amandmana i prijedloga usvojiti. Svaki konstruktivni 

amandman, to sam rekla i tada na sjednici, nema veze od koje političke opcije dolazi, to ste već 

mogli vidjeti da ne funkcioniramo na taj način, da ako vidimo da je nešto stvarno konstruktivno da 

ćemo gledati da se uvrsti. 

 

 MATIJA HRŽIĆ - Dobro, sada da ne idemo previše u temu, jesu, nisu, vamo tamo, to 

ćemo uživo govoriti. I dalje te ideje koje su između ostalog došle iz ministarstva, što ne skrivam 

od vrlo zanimljivih i sposobnih i inteligentnih ljudi, te ideje i dalje ostaju, a s obzirom da imate 

višak možete u rebalansu preusmjeriti određeni dio sredstava. Mislim, da to nisu nikakvi značajni 

iznosi bili ali vjerujem da bi te pomoći bile značajne. Konkretno znam da su nekome bili smiješni 

iznosi od dvije tisuće kuna, primjerice za putovanje na sajam inovacija itd., tako da mislim da 

dvadeset tisuća kuna gore više ne bi ništa naštetilo proračunu. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Nadovezala bih se na ono što sam govorila na aktualnom 

satu da definitivno je pred nama razdoblje izrade rebalansa u koje će se opet moći svi uključiti. S 

obzirom na sve što imamo najavljeno moramo biti toga svjesni da se uistinu ne dovedemo tog tzv. 

"hladnog pogona" jer imamo u najavi veliki infrastrukturni projekt, pet milijuna kuna koje tek treba 

uplatiti Hrvatskim cestama. To je dosta zahtjevna investicija, a praktički na maloj kilometraži ceste, 

pa kada bi se to moglo usmjeriti na više cesta onda bi se to više vidjelo, ovako će to biti na ovom 

malom području, ali nemojmo zanemariti činjenicu da je to ipak jedan od većih komunalnih 

projekata koji će biti isfinanciran direktno iz proračuna bez kreditnog zaduženja. Dosta tih mjera 

se isto tako s prijedlogom proračuna i u socijalnoj sferi predlagalo. Dakle, imamo povećanje, a što 

smo godinama težili i obećavali privatnim vrtićima da se ipak dalo toj privatnoj inicijativi podrška 

koja se tražila godinama da se povećaju subvencije privatnim vrtićima. Pred nama je to razdoblje 

gdje ćemo trebati uistinu ozbiljno razmišljati što i kako pomoći, da li još socijalnim kategorijama 

i kroz gospodarstvo, svi oni koji tu ostvaruju nešto i uplaćuju u proračun da se na neki način 

pomogne i olakša. Ovo ne govorim bez veze, jer uistinu najavljuju se te cijene energenata koje su 

dosta drastično porasle i rastu, tako da moramo biti stvarno oprezni, a velike nas investicije čekaju, 

trebamo vratiti građanima koji uplaćuju u proračun kroz porez na dohodak, a tu su te škole i vrtići 

koje su ne bih rekla u desetogodišnjem razdoblju nego težnja Samoboraca već desetljećima, što je 

nama bilo u ministarstvu rečeno da bi se u Samoboru trebala graditi još jedna škola, u skladu sa 

svim normama koje dolaze i s preporukama za jedno smjensku nastavu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko pitanja ili prijedlog? 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Probat ću zaokružiti, bit ću iskren biranim riječima, ovu temu 

i ove vaše rasprave, zahvaljujem vam na njima. Kad kažem zaokružiti na način da taj višak ne bi 

bio takav višak da u prošloj godini smo imali realizaciju, kao što je mogla biti, izgradnja te pješačke 

staze, pa je rashod trebao biti četiri milijuna, a on je prebačen na ovu godinu. Isto tako je izgradnja 
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igrališta umjetnom travom u Farkaševcu nije lani završeno pa je trošak nastao ove godine milijun 

i šesto, pa objekt za ranjive skupine koji je dobrim dijelom iz pomoći trebao ići, sedam i pol 

milijuna, lani nije, jel smo čekali natječaje pa je otišao u ovu godinu. Kod same gradonačelnice 

imamo dva i pol milijuna kuna uštede, na proračunskoj zalihi čuli ste da je ostalo devetsto pedeset 

pet tisuća, pa na materijalnim rashodima, promidžbi i ostalom, ostalo je milijun i tristo tisuća kuna. 

To su bili razlozi zašto smo prenijeli toliko sredstava u ovu godinu, a koji u naravi onda čine višak. 

Dobro je to i veliki dio vas koji baratate ekonomskim pojmovima vrlo lako razumijete, jedna stvar 

su stvarno ta sredstva na računu i ta naša likvidnost a druga stvar je to što je u proračunu i što ta 

sredstva su već tada od tih šezdeset milijuna uvjeravam vas barem četrdeset pet ili pedeset milijuna 

potrošena. Dakle, ona su potrošena, ona čekaju svoje račune. Krajem prošlog tjedana u petak smo 

dobili iz Porezne uprave podatak da petnaest milijuna moramo vratiti iz tih sredstava poreza na 

dohodak. To je povrat mladima, tako da se nemojmo zanositi nekakvim velikim novcima koje mi 

imamo. Na početku sam vam već rekao da smo ih potrošili već u fazama koje smo imali, a to je 

bila izrada izvornog proračuna, to je bio rebalans, mi ovdje govorimo o osam milijuna kuna koje 

možemo u novom rebalansu samo prerasporediti. Hvala Bogu da taj porez raste i da ćemo tu nešto 

zagrabiti u taj dio prihoda da pokrijemo rashode koji nam dolaze. Čuli ste i pratite da nije samo 

energija, mi imamo održavanje ceste, i asfalt i asfaltna masa je poskupila tri ili četiri puta. Dakle, 

mi sve ove troškovnike koje imamo u ovome revidiramo i pojačavamo, odnosno dovodimo ih na 

način da oni budu upotrebljivi, da taj natječaj kada izađe van dođe s realnom ponudom. 

 Školu u Langovoj smo planirali s tri milijuna, a sada smo uvjereni i znamo i u rebalansu će 

to biti četiri i pol ili pet milijuna kuna, jer nema mogućnosti da ju završimo s tri milijuna kako je 

to prethodno planirano. Sada bih još mogao nabrajati barem desetak projekata koji su sada u fazi 

troškovničkog revidiranja, a polazeći od ove realne činjenice da su poskupile sve energije, svi 

materijali i nešto ruke. Još jednom vam se svima zahvaljujem na raspravi i sudjelovanju i molim 

vas da ovaj izvještaj prihvatite.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog godišnjeg izvještaja 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu. 

   Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za", 

1 "protiv" i 2 "suzdržan") donijelo 

 

GODIŠNJI 

 

izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2021. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

  Tekst Godišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o raspodjeli 

rezultata Grada Samobora za 2021. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o raspodjeli 

rezultata Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za",  

i 3 "suzdržan") donijelo 

 

ODLUKU 

 

o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o raspodjeli rezultata prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o naknadama 

članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela Gradskog vijeća i članova radnih 

tijela gradonačelnika Grada Samobora. 

Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

VALENTINA HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o naknadama 

članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela Gradskog vijeća i članova radnih 

tijela gradonačelnika Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 
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ODLUKU 

 

o naknadama članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela Gradskog vijeća i 

članova radnih tijela gradonačelnika Grada Samobora u tekstu kao što je dana u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o naknadama članova Gradskog vijeća prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

  

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je trenutno na sjednici nazočno 17 

vijećnika. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ - U ime vijećnika Fokus, pogotovo ženskog dijela, tražim pauzu. 

  

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od desetak minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te se konstatira da postoji kvorum, nazočno je 16 

vijećnika. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti na dijelu kč. br. 3410 upisane u zk. ul. 2599 k.o. Samobor u  korist trgovačkog 

društva Hrvatski Telekom d.d. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti na dijelu kč. br. 3410 upisane u zk. ul. 2599 k.o. Samobor u  korist trgovačkog društva 

Hrvatski Telekom d.d. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti na dijelu kč. br. 3410 upisane u zk. ul. 2599 k.o. Samobor u  korist 

trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje sustava 

sanitarne i oborinske odvodnje u dijelu Ulice Skendrovićev put u naselju Domaslovec u Samoboru. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje sustava sanitarne i 

oborinske odvodnje u dijelu Ulice Skendrovićev put u naselju Domaslovec u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje 

sustava sanitarne i oborinske odvodnje u dijelu Ulice Skendrovićev put u naselju Domaslovec u 

Samoboru, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD6.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu rekonstrukcije sustava 

javne mješovite odvodnje u Vukovarskoj ulici u Samoboru. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - S obzirom na situaciju oko zgrade u Vukovarskoj ulici 

koja gleda na Dalmatinsku, jučer smo imali upit od stanara u onoj zgradi koja je jedina energetski 

obnovljena u Samoboru, tamo je veliki problem s propadanjem kanalizacije, sve je ulegnulo na 

području Gradske četvrti Južno naselje. Apeliramo, a navodno će s one strane gdje je Vukovarska 
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u pitanju to je navodno obuhvaćeno i biti će sanirano, a ovaj dio koji gleda na Dalmatinsku ne, a 

jako je kritičan. To prenosim direktoru Odvodnje i pročelniku da to izvide, jer je dosta opasno već 

su ploče unutra ulegnute, imamo i slike, i navodno su i upoznati iz Upravnog odjela za komunalne 

djelatnosti s time i da je poslan i mail u Odvodnju, a nije došao odgovor. Molim da to provjerite 

jer uistinu izgleda dosta kritično. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Direktor gosp. Širanović je primio na znanje, pa će nas obavijestiti o tome. 

 Ima li još pitanja po ovoj točki? 

 Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu rekonstrukcije sustava javne 

mješovite odvodnje u Vukovarskoj ulici u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu 

rekonstrukcije sustava javne mješovite odvodnje u Vukovarskoj ulici u Samoboru, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje javne 

sanitarne kanalizacije – industrijska zona Vrbovec. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje javne sanitarne 

kanalizacije – industrijska zona Vrbovec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje 

javne sanitarne kanalizacije – industrijska zona Vrbovec, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 
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 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ -Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na kč. br. 1010/9, zk. ul. 4165 k.o. Domaslovec. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra na kč. br. 1010/9, zk. ul. 4165 k.o. Domaslovec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na kč. br. 1010/9, zk. ul. 4165 k.o. Domaslovec, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD9.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 5519/1 i dijelu kč. br. 5547 k.o. Samobor. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra na dijelu kč.br. 5519/1 i dijelu kč. br. 5547 k.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 
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ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 5519/1 i dijelu kč. br. 5547 k.o. Samobor, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na kč.br. 422/10, k.o. Molvice. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra na kč.br. 422/10, k.o. Molvice. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 422/10, k.o. Molvice, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

prihvaćanju ponude Daniela Zijala vlasnika obrta za logistiku i usluge West iz Samobora i 

odobravanje sklapanje ugovora o kupoprodaji za kč.br. 3845/1, k.o. Samobor. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 



23 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o prihvaćanju 

ponude Daniela Zijala vlasnika obrta za logistiku i usluge West iz Samobora i odobravanje 

sklapanje ugovora o kupoprodaji za kč.br. 3845/1, k.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ODLUKU 

 

o prihvaćanju ponude Daniela Zijala vlasnika obrta za logistiku i usluge West iz Samobora i 

odobravanje sklapanje ugovora o kupoprodaji za kč.br. 3845/1, k.o. Samobor, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o prihvaćanju ponude prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Grada u 

Samoboru za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2021. godinu objavit će se u Službenim vijestima Grada Samobora. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2021. godinu. 
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Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Grada u 

Samoboru za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

 Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2021. godinu objavit će se u Službenim vijestima Grada Samobora. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2021. godinu. 

Gosp. Renato Raguž, direktor td Komunalac u kratkim crtama predstavio se vijećnicima. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

  

 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Irena Franceković, Petra Škrobot, Renato Raguž, 

Matija Hržić, Sanja Horvat Iveković, Miran Šoić. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o., Ulica 151. 

samoborske brigade HV 2, Samobor, za 2021.  godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2021. godinu. 

Gosp. Antonio Širanović, direktor td Odvodnja Samobor u kratkim crtama predstavio se  

vijećnicima. 

  

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Antonio Širanović, Matija Hržić, Sanja Horvat 

Iveković. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o., Ulica 151. 

samoborske brigade HV 1, Samobor, za 2021.  godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu trgovačkog 

društva Energo Metan d.o.o. za 2021. godinu. 
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Direktor Energo Metana  ispričao se što ne može biti nazočan na sjednici zbog ranije 

zakazanih obveza, ali ukoliko će biti pitanja dobit ćete pisani odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu trgovačkog društva 

Energo Metan d.o.o. za 2021. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2021. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijskom poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2021. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i financijskom 

poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2021. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju trgovačkog društva Poduzetnički 

centar Samobor d.o.o. za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2021. godinu. 

Gosp. Viktor Jozić, predsjednik Samoborskog športskog saveza ukratko se predstavio 

vijećnicima. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Irena Franceković, Petra Škrobot, Viktor Jozić. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2021. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza, za 2021. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

2021. godinu. 
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Gđa Maja Biondić, vršiteljica dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima u kratkim crtama predstavila se vijećnicima. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i financijsko 

izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima Sportski objekti Samobor za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvještaj o radu Zajednice 

tehničke kulture Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Matija Hržić, Ivan Vlainić, Petra Škrobot, Miran 

Šoić, Sanja Horvat Iveković, Irena Franceković, Marko Požgaj. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvještaj o radu Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2021. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o radu Zajednice tehničke kulture grada Samobora za 2021. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2021. 

godinu. 

 Ravnateljica, gđa Glasnović Puljić je tu, ako će biti pitanja. 

 Čestitam Međunarodni dan muzeja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa rada 

i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg 

obračuna Samoborskog muzeja za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobor za 2021. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa rada 

i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobor za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske 

knjižnice Samobor za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Godišnje izvješće o 

radu i poslovanju za 2021. godinu te godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana za 2021. 

godinu Pučkog otvorenog učilišta Samobor.  

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnje izvješće o radu i 

poslovanju za 2021. godinu te godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana za 2021. godinu 

Pučkog otvorenog učilišta Samobor.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Godišnji izvještaj o radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 

2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2021. godinu. 

Ravnateljica gđa Josipa Milaković je tu, pa ako će biti pitanja može dati odgovore. 

   

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

   

 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Irena Franceković, Petra Škrobot, Sanja Horvat 

Iveković, Josipa Milaković. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2021. godinu 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2021. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

Dječjeg vrtića Izvor za 2021. godinu. 

 Ravnateljica gđa Trošelj je tu s nama, pa ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o poslovanju Dječjeg vrtića 

Izvor za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2021. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog javnog poziva 

za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 MAJA GRAČANIN - Samo bih svratila pažnju, prilikom Prijedloga javnog poziva išla 

sam pogledati WEB stranicu Savjeta mladih Grada Samobor i uvidjela sam da tamo stoje podaci 

koji nisu baš najtočniji, odnosno zastarjeli su po nekim zakonskim aktima. S obzirom kada Javni 

poziv bude objavljen sigurno će mladi na području našega grada biti zainteresirani i ići se malo 

informirati, pa bi bilo dobro, ako sam dobro vidjela, da se poprave netočni podaci. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

JAVNI POZIV 

 

za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Javnog poziva prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD27.)  

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 2022. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju sredstava 

proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe za siječanj – ožujak 2022. 

godine utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2022. godinu i projekcijama za 2023. i 2024. 

godinu u tekstu kako slijedi: 

- sredstava proračunske zalihe za siječanj - ožujak 2022. godine, utvrđena u 

Proračunu Grada Samobora za 2022. godinu i projekciji za 2023. i 2024. godinu, nisu 

korištena. 

 

AD28.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada Samobora. 

Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 VALENTINA HORVAT - Daje dodatno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjeni Odluke 

o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada Samobora, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu rada prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Ostale informacije.  

 

 Samo kratka obavijest, da si planirate, da bi imali negdje oko 15.06. sjednicu Vijeća. 

 

 Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 Ako nema, zahvaljujem se na strpljivosti i sadržajnim raspravama, vidimo se 15.06.o.g. 

 

 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 9. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

  

Dovršeno u 18.30 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  

 

 

 


